公報編號Journal No.: 2024/121 分項名稱Section Name: 更正 Errata



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 Trade Marks Registry, Intellectual Property Department The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

更正

關於2024年5月24日公布的香港知識產權公報:

分項 "註冊商標的貨品/服務說明重新分類",第4-6頁,有關商標註冊編號302745469的記項應不予理會。該申請的修訂記項已於今日公布。

關於2024年7月19日公布的香港知識產權公報:

分項"接納註冊(摘要)",第21頁,及"接納註冊 (全本文)",類別16-20,第 117-118頁,有關商標註冊申請編號 306528790 的記項應不予理會。該申請的修訂記 項已於今日公布。

關於2024年7月19日公布的香港知識產權公報:

分項"接納註冊(摘要)",第21頁,及"接納註冊 (全本文)",類別21-25,第16-18頁,有關商標註冊申請編號 306528808 的記項應不予理會。該申請的修訂記項已於今日公布。

關於2024年7月19日公布的香港知識產權公報:

分項"接納註冊(摘要)",第21頁,及"接納註冊 (全本文)",類別16-20,第 118-119頁,類別21-25,第18-19頁,有關商標註冊申請編號 306528817 的記項應 不予理會。該申請的修訂記項已於今日公布。

關於2024年7月19日公布的香港知識產權公報:

分項"接納註冊(摘要)",第22頁,及"接納註冊 (全本文)",類別21-25,第19-20頁,有關商標註冊申請編號 306528826 的記項應不予理會。該申請的修訂記項已於今日公布。

公報編號Journal No.: 2024/121 分項名稱Section Name: 更正 Errata

ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 24 May 2024:

Under the section "Reclassification of Specification of Goods or Services of Registered Trade Mark(s)", on pages 4-6, the entries in relation to Trade Mark Registration No. 302745469 should be disregarded. The revised entries in relation to this application have been published today.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 19 July, 2024:

Under the section "Acceptance for Registration (Summary)", on page 21, and the section "Acceptance for Registration (Full Version)", Class 16-20, on pages 117-118, the entries in relation to Trade Mark Application No. 306528790 should be disregarded. The revised entries in relation to this application have been published today.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 19 July, 2024:

Under the section "Acceptance for Registration (Summary)", on page 21, and the section "Acceptance for Registration (Full Version)", Class 21-25, on pages 16-18, the entries in relation to Trade Mark Application No. 306528808 should be disregarded. The revised entries in relation to this application have been published today.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 19 July, 2024:

Under the section "Acceptance for Registration (Summary)", on page 21, and the section "Acceptance for Registration (Full Version)", Class 16-20, on pages 118-119, Class 21-25, on pages 18-19, the entries in relation to Trade Mark Application No.

公報編號Journal No.: 2024/121 分項名稱Section Name: 更正 Errata

306528817 should be disregarded. The revised entries in relation to this application have been published today.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 19 July, 2024:

Under the section "Acceptance for Registration (Summary)", on page 22, and the section "Acceptance for Registration (Full Version)", Class 21-25, on pages 19-20, the entries in relation to Trade Mark Application No. 306528826 should be disregarded. The revised entries in relation to this application have been published today.